

March 16, 2020

Haines family,

Chicago Public Schools (CPS) continues to work in partnership with the Chicago Department of Public Health (CDPH) to monitor the coronavirus (COVID-19) and make decisions that are in the best interest of the entire CPS community. While public health experts do not recommend closing district schools at this time, CPS is committed to supporting student learning and academic engagement in the event that CDPH changes its recommendation. I'm writing to let you know that Haines School has contingency learning plans in place so students can stay engaged academically in the event that a classroom, several classrooms, or the entire school needs to stay home for an extended period of time.

Hard copies of supplemental materials and resources will be sent home with your child today on Monday, March 16, 2020. These materials should be kept in a safe but accessible place at home so your child can complete them.

Completion of these learning activities will be counted as enrichment, not towards your child's grade.

Suggested Schedule for students at home

7:45	Breakfast
8:00-9:00	ELA/Reading - Read a book, do a book report or write your own story (use technology responsibly (15-30 minutes)
9:00-10:00	PLATnMB- PE, Library, Art, Technology, Music, other enrichment activities (dance, exercise, read a book, draw, color, sing, Tik Tok videos, etc)
10:00-11:00	Science - Nature walks, collect things and create a diorama
11:00-12:00	Social Science - Read SS book, ask friends and family to VOTE; research and keep up with the Presidential Primary Election; create posters for
12:00-1:00	Lunch time- Eat lunch! Go outside for a walk! You still need fresh air!
1:00-2:00	Math - Calculate the minutes you worked on each subject so far - workbook pages, IXL, Khan Academy (use technology responsibly (15-30 minutes)
2:00-2:45	Chore time - Pick up all of your papers, throw away things you used today. NO ELECTRONICS
2:45	Make sure you complete all assignments DAILY

2020年3月16日

親愛的興氏家庭:

芝加哥公立學校（CPS）繼續與芝加哥公共衛生部（CDPH）合作，監控冠狀病毒（COVID-19），並做出符合整個芝加哥公立學校社區，最大利益的決策。

芝加哥公立學校支持學生的學習和學術參與，儘管公共衛生專家，目前不建議關閉區域學校，但假如CDPH更改建議，關閉區域學校，興氏學校已製定了應急性學習計劃，以便因為教室或整個學校需要長時間關閉，學生需要留在家裡的情況下，仍然可以繼續從事學術活動。

學術材料和資源的印刷副本，將於2020年3月16日（星期一），給您的孩子會帶回家。這些材料，應保存在家里安全的地方，但方便孩子拿取，以便您的孩子可以完成它們。

以下這些學習活動的完成，將被視為增加學生的知識，而不是為了計算孩子的學業成績作用。

家中的學習時間表建議

7:45	早餐
8:00-9:00	英語語言 /閱讀- 閱讀書籍，撰寫讀書報告或撰寫自己的故事，負責任地善用電子產品（15-30分鐘）
9:00-10:00	非學術科活動: 體育、圖書館、藝術、電腦、音樂、其他興趣活動（舞蹈、體能鍛煉、閱讀、繪畫、填色、唱歌、Tik Tok視頻...等等）
10:00-11:00	科學科:大自然戶外漫步、收集樣本和創製立體模型
11:00-12:00	社會科- 閱讀社會科書籍、要請朋友們和家人投票、研究並跟上「總統大選」的步伐、創製有關海報
12:00-1:00	午餐時間-吃午餐！ 出去散散步！ 您需要新鮮空氣！
1:00-2:00	數學科-計算到目前為止，您在每個科目上的學習活動時間- 數學工作紙、IXL、Khan Academy，負責任地善用電子產品（15-30分鐘）
2:00-2:45	家務時間-整理您所有的學習紙張，扔掉您今天使用過但沒有用的東西。 不使用電子產品
2:45	確保您完成 每天 所有作業

